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Stand van zaken datalek GGD.docx
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Zie voor onderstaand kader ook de brief van de Minister van VWS (zie bijlage).

Met hartelijke groet,
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Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven
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Begin deze week gaf je aan de GGD te hebben geadviseerd over verzoeken van betrokkenen tot verwijdering van

hun gegevens uit de systemen van de GGD. Wat is jouw advies geweest richting de GGD? Zijn er gevolgen voor de

RIVM als deze gegevens verwijderd worden? Zo ja, welke zijn dat en voor wie (EPI?)?

Ik begrijp nu dat het aantal verzoeken toeneemt, én dat er bij de GGD’en geen goed beeld bestaat of eventuele

verwijdering van die gegevens consequenties heeft voor het RIVM. Momenteel denkt men na over de mogelijkheid
de verzoeken in behandeling te nemen, en te verwijderen waar mogelijk en de overige gegevens te anonimiseren

(of aggregeren indien dat voor het RIVM bruikbaar is).

Deze verzoeken zien momenteel nog op gegevens in het kader van uitgevoerde testen, en het bron- en

contactonderzoek. Maar de kans bestaat dat dit op termijn ook gaat gebeuren in het kader van de registratie van

vaccinatiegegevens in CIMS. Wat is hier de mogelijke impact van op de bruikbaarheid van CIMS?

Bovenstaande houdt ook verband met de mededeling vanuit het RIVM dat de GGD niet te snel van HPZone moeten

overstappen op een nieuw registratiesysteem. In het kader van de opdracht aan het RIVM in het kader van CIMS is

het mijn inziens van belang dat we, waar mogelijk, samen met de GGD GHOR/GGD’en zoeken naar oplossing die

recht doet aan ieders belang. Mijn indruk is namelijk dat de GGD'en bijna ‘paniekerig’ bezig, met als gevolg dat er

een versplinterde benadering ontstaat. Dat de AP de GGD GHOR onder toezicht heeft gesteld draagt daar natuurlijk
niet aan bij, al is het maar omdat de GGD GHOR en de 25 GGD’en gezamenlijk verwerkingsverantwoordelijke zijn.

Mogelijk dat we hier EPI over moeten bevragen.

Hoor het graag van je!

Met hartelijke groet,
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RIVM De zorg voor morgen begint vandaag


